

## 喜赢RM8,193,395.93新年财

一名年届30余岁,来自雪州的电脑专业人士于2013年2月17日凭"3212和8688"万字号码组合击中多多万字积宝首奖,开心抱走RM8,193,395.93巨奖。由于他是以系统20玩法来投注,也让他赢得额外的RM6,048奖金。

这名幸运儿表示,其中奖号码是源自朋友的车牌号码。她仅仅在3个开彩期投注该中奖万字号码组合后就击中积宝奖金。她表示会与家人分享这份喜悦,并且会把部分奖金用来投资及做生意。

在多多万字积宝首奖被击中的同一个开彩期,总值RM493,545.30的多多万字积宝二奖也被来自北海的幸运儿赢走。

An IT professional in her 30s, from Selangor won a whopping RM8,193,395.93 when her 4D numbers "3212 & 8688" were drawn as the winning numbers of Toto 4D Jackpot 1 on 17th February 2013. As a result of playing System 20, she got extra prize money totaling RM6,048. She said that the winning pair of numbers is derived from her friend's car plate numbers. She just bet on 3 draws and won herself this huge jackpot! She added that she would share her newfound fortune with her family members and use part of it for investment and setting up a new business.

On the same draw, Toto 4D Jackpot 2 of RM493,545.30 was won by a lucky winner from Butterworth.







Ref No: wmp/53/2013

